

CHANGE OF MANAGEMENT COMPANY/ ALTERNATIVE INVESTMENT FUND MANAGER

Paris, April 29, 2022,

Dear Sir, Madam,

We are pleased to announce that Lyxor Asset Management S.A.S (“**LAM**”) and Lyxor International Asset Management S.A.S (“**LIAM**”) will merge with Amundi Asset Management S.A.S (“**Amundi**”) on June 1st, 2022 (the “**Effective Date of the Merger**”).

As such, Amundi will become the Management Company/Alternative Investment Fund Manager of all the funds managed by LAM and LIAM as from the Effective Date of the Merger.

Amundi is a management company authorised by the French *Autorité des marchés financiers* (“**AMF**”) on July 1st, 2004 under the number GP-04000036 and an Alternative Investment Fund Manager duly authorized by the AMF on May, 15 2014 under the same reference number.

Investors in the funds will, due to the change the Management Companies/Alternative Investment Fund Manager, not face any changed set up concerning the controls and the management of the funds, risk-reward profile, service providers or any other characteristic of the funds. Further, no fee changes are intended to be done caused by the merger of the Management Companies.

The prospectus and the key investor information document will be available, on or around the Effective Date of the Merger on Amundi’s websites: www.amundi.com and www.amundi-etf.com.

Sincerely yours,

Lionel Paquin.
Président of Lyxor International Asset Management and Lyxor Asset Management.

AVIS INTERNET : CHANGEMENT DE SOCIÉTÉ DE GESTION/GESTIONNAIRE DE FONDS D'INVESTISSEMENT ALTERNATIF

Paris, le 29 avril 2022,

Madame, Monsieur,

Veillez noter que Lyxor Asset Management S.A.S (« **LAM** ») et Lyxor International Asset Management S.A.S (« **LIAM** ») vont fusionner avec Amundi Asset Management S.A.S (« **Amundi** ») le 1^{er} juin 2022 (la « **Date d'effectivité de la Fusion** »).

Par conséquent, Amundi deviendra la société de gestion/le gestionnaire de fonds d'investissement alternatif (« **GFIA** ») de tous les fonds gérés par LAM et LIAM à la Date d'effectivité de la Fusion.

Amundi est une société de gestion agréée par l'Autorité des marchés financiers le 01 juillet 2004 sous le numéro GP-04000036 et un GFIA agréée par l'Autorité des marchés financiers le 15 mai 2014 sous le même numéro.

Ce changement de société de gestion/GFIA n'a pas d'impact sur le profil de rendement-risques des OPC concernés, ni sur le niveau de commission payées par ces OPC à la société de gestion/ au GFIA, ni sur les prestataires de services des OPC concernés, ni sur les autres caractéristiques des OPC concernés.

Les prospectus et les documents d'informations clés pour l'investisseur (DICI) modifiés seront disponibles, au plus tôt, à compter de la Date d'effectivité de la Fusion sur les sites internet d'Amundi : www.amundi.com et www.amundielf.com.

Vous remerciant de la confiance que vous nous témoignez, nous vous prions de bien vouloir agréer, Chère Madame, Cher Monsieur, l'expression de nos salutations distinguées.

Lionel Paquin.
Président de Lyxor International Asset Management et Lyxor Asset Management.